
 

 

Zápis z 9. zasedání Osadního výboru Spy 

konaného dne 12.2.2018 v knihovně Spy  
 

PŘÍTOMNI: Bc. Jiří Sláma, Mgr. Ilona Hovorková, Ing. Jiří Pohl, Jitka Holčíková, Ing. Ivo Dvořák, Bohumila 

Uhlířová 

OMLUVENI: Hana Horčičková, Ing. Ladislav Horčička, Jiří Šmída 

HOSTÉ:  

 

PROGRAM 

1. Příprava veřejné schůze OV Spy     

2. Plán oprav silnic 

3. Cyklostezka Spy - Krčín 

4. Kanalizace Spy 

5. Různé - diskuse 

PRŮBĚH JEDNÁNÍ 

1. Veřejná schůze OV Spy  

Na pondělí dne 19.2.2018 od 17:30 hodin bude svolána veřejná schůze OV Spy se zástupci 
radnice Nové Město nad Metují. Letáčky s pozvánkou zařídí předseda výboru, včetně hlášení 
v místním rozhlase.  

2. Oprava silnic 

Členové OV Spy byli jeho předsedou seznámeni s plánem opravy silnic v našem městě. Odložená 

rekonstrukce Spy – Krčín by měla být zahájena v dubnu 2018, včetně dalších navazujících oprav a 

rekonstrukcí. 

3. Cyklostezka Spy - Krčín 

OV Spy byl seznámen se stavem projektu cyklostezky. Z důvodu, že cyklostezka bude mít název 

po Vlastimilu Moravcovi, rodákovy ze Spy, byl zde vznesen opětovný požadavek na umístění 

důstojné pamětní desky Vlastimila Moravce na budovu školy.   

4. Kanalizace Spy 

Opětovně byl vznesen dotaz části občanů na projekt a realizaci kanalizace. OV navrhuje dále 

hledat řešení zbudování alespoň části kanalizace v oblasti od návsi směr hřbitov, Chlístov a 

Holada, což jsou lokality, kde bude postupně docházet k výstavbě nových domů. 



5. Diskuse 

 Je potřeba doplnit židle v knihovně a to buď za nové, nebo aspoň zánovní 

v dobrém stavu. Hodně jich je ve špatném stavu. Jedná se o opakovaný 

požadavek. 

 Při opravě silnice Krčín – Spy bude mnohonásobně zvýšena doprava přes obec. 

Z tohoto důvodu navrhujeme umístit dopravní značení na snížení rychlosti, 

zejména od návsi po Husí krk. 

 Dotaz, kde bude prozatímní zastávka autobusů v době rekonstrukce. 

 Část recyklátu z rekonstruované silnice použít do obce na zpevnění místních cest. 

 Nutno opravit bránu na hřbitov. Vrat se kříží a jdou špatně zavírat. Zřejmě 

způsobeno kořeny stromů před hřbitovem, které narušují zeď.  

 Kontrola a možná oprava místního rozhlasu. Dle sdělení spoluobčanů v ul. 

Vlastimila Moravce nefunkční.  

 V souvislosti se stavbou cyklostezky, která je pojmenována po rodákovi Vlastimilu 

Moravcovi, byl opět vznesen požadavek řešit pamětní desku, či jakýkoliv jiný 

pamětní prvek na tuto osobnost obce.  

 Z důvodu špatného stavu chodníku v ul. Vlastimila Moravce, zejména od kapličky 

po č.p. 35 navrhujeme zařadit tento bod do nutných oprav, resp. projektování 

rekonstrukce. Opět se jedná o opakovaný požadavek.  

 

 

ZAPSAL 
Bc. Jiří Sláma 


